
AMD MOSTE
Dober zgled — pa ne

zaradi zgleda
Komigjo za vzgojo voznikov motomih vozil in varnost v cestnem prometu

pri AMD Moste vodi Zvonko Cvek. Povzemamo kratek pogovorznjim ob le-
tošnji voBlno-programski skupščini društva.

Nič bistveno novega nismo delali
zadnja leta v primerjavi s prejšnjimi
mandati in nič takega tudi ne načrtu-
jemo za naprej. Naša komisija ima
namreč že tako preverjen obseg, po-
dročja in smeri svojega delovanja, da

. je stvar vsakokratne zasedbe le, ko-
likšno stopnjo kakovosti pri tem do-
segamo.

Zato na kratko: glavne podatke je
že navedel društveni predsednik in so
bili objavljeni. Naj ga torej le dopol-
nim. Skupaj s SPV občinske skupš-
čine Lj. Moste-Polje smo izvedli
strokovni del tekmovanja Kaj veš o
prometu in prometni kviz za učence
osnovnih šol naše občine; štiri preda-
vanja smo opravili za starše učencev
osnovnih šol iz vse Ljubljane, sedem
za krajane naših KS, 24 za voznike
motornih vozil iz delovnih organiza-
cij in tudi lani izpeljali akcijo Bre-
zhibno vozilo je vamo vozilo. Tudi v
prihodnje bomo te akcije obdržali.

Za naše delo so potrebna učila —
letos jih bomo začeli intenzivneje po-
sodabljati.

Povečano povpraševanje po šola-
nju bodočih voznikov motornih vozil
terja od nas povečano vsestransko
skib za inštruktorje. Tudi ta naloga
je prednostna v letu pred narni ali še
dlje.

Svojopozornostredno usmerjamo
tudi v vozni park (tehnična brezhib-
nost, pravočasna obnova in zadostna
izkoriščenost), v mehanično delav-
nico in seveda delavce v njej, izbolj-
ševanje delovnih razmer za vse člane
delovne skupnosti, pa še v vrsto dru-
gih opravil.

Tovarišu Cveku hvala za pogovor.
Kako malo je treba go voriti, da se ve-
liko pove, pa še več postori! Ta komi-
sija to le potrjuje. Je to pretirana
skromnost aG tihi, nehoteni zgled
dmgim? Za delo — naj kar bo!

A. M.


